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    TOČKA 2 

Občina Hoče-Slivnica  

Pohorska cesta 15 

2311 HOČE  

 

Številka: 03201-12/2015 

Datum:    29. 1. 2016   

 

 

Z A P I S N I K  

9. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v sredo, 27. 1. 2016 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 

 

 

 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 18 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

Prisotni: 

Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haloţan Marijan, Jurgec Janko (od 17
30

), Klajnšek Rok, Kavaš 

Andreja, Merkuš Joţef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter 

Martina, Roţman Romana, Stajnko Doroteja, Strnad Matjaţ, Trstenjak Zvonimir, Visočnik Marjana. 

 

Odsotni: 

Kobal Aleš. 

 

Ostali prisotni: 

Marko Soršak - ţupan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Metka Meglič, Janja Šijanec, Karmen 

Purg, Irma Bračko, Stanko Rafolt, Maja Krajnc, Leon Budja - strokovne sluţbe, Marijan Frangeţ - 

podpredsednik nadzornega odbora, Natalija Babič - URBIS d.o.o., Marinka Konečnik Kunst - ZUM 

d.o.o., Dejan Tacer - NIGRAD d.o.o., Metka Oberlajt - zapisnikar. 

 

 

2. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 1:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine 

Hoče-Slivnica. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 

ZA: 16 PROTI: / 

 

 

3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Ţupan Marko Soršak je predlagal, da se 11. točka  dnevnega reda »Obravnava in potrditev Odloka o 

porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo v Občini Hoče-Slivnica» prestavi 

pred 9. točko »Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2016 in 

2017«, ker posredno vpliva na odlok o proračunu.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2: 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 9. redne seje Občinskega sveta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje. 

3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

4. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu za del naselja Rogoza (juţno od območja Maj) v Občini 

Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 

5. Obravnava in potrditev Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje 

občine Hoče-Slivnica - prva obravnava. 

6. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o komunalnem 

prispevku v Občini Hoče-Slivnica – prva obravnava. 

7. Obravnava in potrditev pavšalne cene za prevzem neobdelanega blata iz obstoječih greznic 

in malih komunalnih čistilnih naprav v obdobju februar – april 2016. 

8. Obravnava in potrditev Odloka o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z 

divjadjo v Občini Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 

9. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2016 in 2017 - 

druga obravnava. 

10. Obravnava in potrditev Letnega programa športa Občine Hoče-Slivnica za leto 2016. 

11. Obravnava in potrditev Odloka o priznanjih in nagradah Občine Hoče-Slivnica - prva 

obravnava. 

12. Obravnava in potrditev Smernic za ustanovitev javnega dobra v Občini Hoče-Slivnica. 

13. Obravnava in potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Izdelava 

celostne prometne strategije v Občini Hoče-Slivnica«. 

14. Seznanitev občinskega sveta s Končnim poročilom nadzornega odbora o pregledu 

Zaključnega računa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2014. 

15. Obravnava in potrditev Sklepa o višini odpusta dolga. 

16. Pobude in vprašanja. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 

 

 

4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA 

O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA DEL NASELJA ROGOZA 

(JUŢNO OD OBMOČJA MAJ) V OBČINI HOČE-SLIVNICA – po skrajšanem postopku 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala predstavnica druţbe URBIS Natalija Babič.  

 

Stališča sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Statutarno 

pravne komisije Anton Obreht. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o 

občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del naselja Rogoza (juţno od območja Maj) v 

Občini Hoče-Slivnica po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

 

5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PROGRAMU OPREMLJANJA STAVBNIH 

ZEMLJIŠČ ZA OBMOČJE OBČINE HOČE-SLIVNICA - prva obravnava 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala predstavnica druţbe ZUM Marinka Konečnik Kunst.  

 

Stališča sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Statutarno 

pravne komisije Anton Obreht. 

 

Razpravljali so člani sveta: Srečko Ornik, ki se ne strinja s podraţitvijo. 

 

Obrazloţitev je podala predstavnica druţbe ZUM Marinka Konečnik Kunst. 
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Glede na to, da na predlog odloka v prvi obravnavi ni bilo vsebinskih pripomb je ţupan Marko Soršak 

v skladu s tretjim odstavkom 80. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica predlagal, 

da se prva in druga obravnava predloga odloka zdruţita. 

 

Ţupan Marko Soršak je dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 4:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč 

za območje Občine Hoče-Slivnica v drugi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 12 PROTI: 5 
 

 

 

6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA 

O KOMUNALNEM PRISPEVKU V OBČINI HOČE-SLIVNICA - prva obravnava 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala predstavnica druţbe ZUM Marinka Konečnik Kunst.  

 

Stališča sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Statutarno 

pravne komisije Anton Obreht. 

 

Glede na to, da na predlog odloka v prvi obravnavi ni bilo vsebinskih pripomb je ţupan Marko Soršak 

v skladu s tretjim odstavkom 80. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica predlagal, 

da se prva in druga obravnava predloga odloka zdruţita. 

 

Ţupan Marko Soršak je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o  spremembah in dopolnitvah odloka o 

komunalnem prispevku v Občini Hoče-Slivnica v drugi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 13 PROTI: 1 
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7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PAVŠALNE CENE ZA PREVZEM NEOBDELANEGA 

BLATA IZ OBSTOJEČIH GREZNIC IN MALIH KOMUNALNIH ČISTILNIH NAPRAV V 

OBDOBJU FEBRUAR – APRIL 2016 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal predstavnik podjetja NIGRAD Dejan Tacer. 

 

Stališča sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Odbora za 

finance Srečko Ornik. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 6:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi pavšalno ceno za prevzem neobdelane gošče iz 

obstoječih greznic in malih komunalnih čistilnih naprav v obdobju februar - april 2016. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 
 

8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PORABI KONCESIJSKE DAJATVE ZA 

TRAJNOSTNO GOSPODARJENJE Z DIVJADJO V OBČINI HOČE-SLIVNICA - po 

skrajšanem postopku 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal strokovni sodelavec Stanko Rafolt. Povedal je, da na predlog Statutarno 

pravne komisije predlaga popravek 2. člena odloka in sicer, da se besedna zveza kot so nadomesti z 

besedo za in tako glasi: »Sredstva iz 1. člena se namensko porabijo za izvajanje ukrepov varstva in 

vlaganj v naravne vire v Občini Hoče-Slivnica, kot so za čistilne akcije, stroške informiranja in 

osveščanja ter druge tovrstne ukrepe. 

Stališča sta podala predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš in predsednik Statutarno pravne 

komisije Anton Obreht. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o porabi koncesijske dajatve za trajnostno 

gospodarjenje z divjadjo v Občini Hoče-Slivnica - po skrajšanem postopku, s predlagano 

spremembo 2. člena odloka. 



Zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 27. 1. 2016 

 

6 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

Ob 17
30

 se je pridruţil občinski svetnik Janko Jurgec. 

 

 

9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE 

HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2016 IN 2017 - druga obravnava 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala svetovalka za finance Janja Šijanec.  

 

Stališča so podali predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak, predsednik Odbora za druţbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica Odbora za 

gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za finance Srečko 

Ornik. 

Stališče je podal tudi predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht in povedal, da se s 

predlaganim odlokom o proračunu ne strinjajo. Zanimalo jih je, zakaj se o predlogih v prvi obravnavi 

ni glasovalo, menijo, da proces sprememb NRP-ja ni bil pravilen, prav tako menijo, da je odlok pravno 

nevzdrţen, saj sloni na odlokih, ki še niso sprejeti in očitajo neenakomeren razvoj občine. 

 

Na vprašanja, ki so bila postavljena na Statutarno pravni komisiji je odgovoril direktor občinske uprave 

Peter Cokan. 
 

V skladu s 94. členom Poslovnika občinskega sveta ţupan pojasni, katere amandmaje je sprejel in 

katere je moţno upoštevati.  

 

 

Amandma št. 1 - vlagatelj je ţupan Marko Soršak 

0810010 EU projekti 

Sredstva namenjena za projekte, ki bodo sofinancirani s sredstvi EU. Sredstva so zagotovljena za 

primer, da bo objavljen primeren razpis kjer se bomo lahko prijavili s projekti  kot je Kripta ipd. V 

okviru Razpisa Interreg Slovenija - Avstrija, Občina Hoče-Slivnica skupaj s projektnimi partnerji iz 

Slovenije in Avstrije, pripravlja Projekt PalaeoDiverStyria, ki temelji na raziskovanju preteklosti 

(rastline in ţivali) in omogoča, da se bomo lahko seznanili z bogato zgodovino, ki je pisala zgodbe v 

občini Hoče-Slivnica in Občini Großklein v Avstriji ter jo bomo lahko v okviru turistične ponudbe 

ponudili svojim prebivalcem in turistom. 

Sredstva namenjena za stroške projektov, ki so financirani s sredstvi EU. 

 

Z amandmajem se predlaga dopolnitev obrazloţitev in ne vpliva na spremembo višine prihodkov ali 

odhodkov. 
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Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje amandma št. 1: 

 

SKLEP ŠT. 8:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Amandma št. 1 k 9. točki dnevnega reda. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

Amandma št. 2 - vlagatelj je svetniška skupina Znamo zmoremo 

 
REKAPITULACIJA 2016 2016 +/- VSOTA 

PP 0451009 Prometna signalizacija 28.000 -20.000 8.000 

PP 0451102 Ureditev občinskih cest 501.000 -27.500 473.500 

PP 0520104 Sekundarna kanal. V naselju Rogoza  110.000 -65.000 45.000 

PP 0473004 Center za ustvarjalno preţivljanje prostega časa 0 20.000 20.000 

PP 0630101 Vodovodna omreţja investicije - novogradnje 350.000 56.500 406.500 

Šolski športni park Slivnica 0 36.000 36.000 

SKUPAJ 989.000 0 989.000 

    

REKAPITULACIJA 2017 2017 +/- VSOTA 

PP 0451102 525.000 83.000 608.000 

PP 109000 Tekoča proračunska rezerva 159.375 -17.000 142.375 

PP 0520104 Sekundarna k. v naselju Rogoza 130.000 -66.000 64.000 

SKUPAJ 814.375 0 814.375 

 

Navedena amandmaja so podali glede na potrebe in podane predloge krajevnih skupnosti in občanov. 

 

 

Pri amandmaju št. 2 so razpravljali člani sveta: Franjo Mihalič, ki je proti takšnemu amandmaju. 

 

Po končani razpravi je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje amandma št. 2: 

 

SKLEP ŠT. 9:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Amandma št. 2 k 9. točki dnevnega reda. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 16 PROTI: 1 
 

 

Po končani razpravi je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 10:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 

2016 v drugi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 15 PROTI: 1 
 

 

SKLEP ŠT. 11:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, premičnim 

in finančnim premoţenjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2016 v drugi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 16 PROTI: 1 
 

 

SKLEP ŠT. 12:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 

2017 v drugi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 15 PROTI: 1 
 

 

SKLEP ŠT. 13:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, premičnim 

in finančnim premoţenjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2017 v drugi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 14 PROTI: 1 
 

 

 

10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA  

OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2016 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Metka Oberlajt.  

Stališče je podal predsednik Odbora za druţbene dejavnosti Bojan Mlaj.  



Zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 27. 1. 2016 

 

9 

Razpravljali so člani sveta: Srečko Ornik, ki ga je zanimalo, zakaj se obravnava samo letni program za 

šport in ne za vsa društva. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovorila strokovna sodelavka Metka Oberlajt, ki je povedala, da je v 

skladu z Zakonom o športu določeno, da mora lokalna skupnost sprejeti Letni program športa, kar je 

osnova za izvedbo razpisa za sofinanciranje športnih programov. 

 

Po končani razpravi je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 14:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Letni program športa Občine Hoče-Slivnica za leto 

2016. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

 

11. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRIZNANJIH IN NAGRADAH  

OBČINE HOČE-SLIVNICA - prva obravnava 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka Metka Oberlajt.  

Stališče sta podala predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Joţef Merkuš in 

predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht.  

 

Glede na to, da na predlog odloka v prvi obravnavi ni bilo vsebinskih pripomb je ţupan Marko Soršak 

v skladu s tretjim odstavkom 80. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica predlagal, 

da se prva in druga obravnava predloga odloka zdruţita. 

 

Ţupan Marko Soršak je dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 15:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o priznanjih in nagradah Občine Hoče-

Slivnica v drugi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 16 PROTI: 1 
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12. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SMERNIC ZA USTANOVITEV 

JAVNEGA DOBRA V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal strokovni sodelavec Stanko Rafolt.  

Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 16:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Smernice o ustanovitvi javnega dobra v Občini 

Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

 

13. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 

PROJEKTA (DIIP) »IZDELAVA CELOSTNE PROMETNE STRATEGIJE  

V OBČINI HOČE-SLIVNICA« 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal strokovni sodelavec Stanko Rafolt.  

Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
 
 

SKLEP ŠT. 17:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta 

(DIIP) »Izdelava celostne prometne strategije v Občini Hoče-Slivnici«. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 17 PROTI: / 
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14. TOČKA 

SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA S KONČNIM POROČILOM NADZORNEGA 

ODBORA O PREGLEDU ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE  

HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2014 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsednik Nadzornega odbora Marijan Frangeţ je prisotne seznanil s končnim poročilom nadzornega 

odbora o pregledu zaključnega računa proračuna za leto 2014. 

 

   

15. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O VIŠINI ODPUSTA DOLGA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli pred sejo. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala svetovalka za finance Janja Šijanec.  

 

O vprašanjih odpusta dolga in višini odpusta so razpravljali člani sveta: Franjo Mihalič, Anton Obreht, 

Janko Jurgec, Srečko Ornik. 

 

Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala direktor občinske uprave Peter Cokan in svetovalka za 

finance Janja Šijanec. 

 

Po končani razpravi je ţupan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 18:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o višini  odpusta dolga, ki znaša do največ 

1.000€ za posameznega dolţnika. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 17 PROTI: / 

 

 

 

16. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  

(dobesedno iz magnetograma) 

 

ROK KLAJNŠEK 

Gospod David Verbič iz Radizela je po e-pošti poslal dopis in prosil, da ga preberem svetnicam in 

svetnikom.  

»Voţnja šolskega avtobusa po lokalni cesti Ulici talcev ni sprejemljiva. Preteţko vozilo je kljub 

pritoţbam občanov uničilo ţe prejšnji asfalt, ki ni bil kos tako veliki obremenitvi. Avtobus po ulici 

pelje najmanj štirikrat dnevno. Nov asfalt, ki bi naj bil enoplasten in nekakovosten, zagotovo ne bo 

zdrţal na daljši rok. Tabla, ki je v ulici opozarjala na osno obremenitev, je čudeţno izginila. Rešitev je, 
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da bi otroke pobirali na avtobusni postaji, ki je v neposredni bliţini. Sedaj otroci stojijo tik ob cesti in 

se šofer avtobusa ustavlja, kakor se mu zdi.« 

 

Obiskala me je Škorjanc Gabriela, ki ţivi na Hotinjski cesti 85. Prosi za intervencijo, ker jim na 

dvorišče teče vsa voda s ceste in je nujno potrebno napraviti jašek za poţiranje vode. 

  

FRANJO MIHALIČ 

Zanima me, zakaj nismo nič razpravljali o proračunu, glede na to, da je bilo na mizo dano dodatno 

gradivo. 

Glede športnih objektov, opreme, prostorov za medgeneracijsko druţenje, fitnes na prostem in podobno 

ni problem denar, ko pa predlagamo, da bi se asfaltiral kak kos ceste ali da bi se naredilo kaj bolj 

nujnega pa dobim odgovor, da ni denarja. Morate se zavedati, da nas vsak objekt, ki ga zgradimo s 

sredstvi občine ali kako drugače pridobljenimi sredstvi, v prihodnje stane. Saj je vse te objekte 

potrebno vzdrţevati, obnavljati in podobno. Npr. za vzdrţevanje športne dvorane se vsako leto nameni 

okrog 90.000€. 

 

Name se je obrnil občan in ga zanima kdaj in kateri občinski svetniki so potrdili oz. dovolili, da so 

nekateri lokali v neposredni bliţini stanovalcev odprti do 3. ure zjutraj. 

 

Prav tako se ja name obrnil občan glede razdelitve paketov rdečega kriţa. Vljudno prosi, da se delitev 

paketov prične ob dogovorjeni uri in ne pol ure pozneje. Zelo neprijetno je, da mora nekdo zaprositi za 

pomoč in še bolj neprijetno je, da mimoidoči vidijo, kdo je v stiski. Nekajkrat sem namreč klical 

predsednico rdečega kriţa in se ni javila na telefon ali pa poklicala nazaj. Predvidevam pa, da še ima 

shranjeno mojo številko, ker sva bila nekoč strankarska kolega. 

 

DOROTEJA STAJNKO 

Kako dolgo še ima Občina Hoče-Slivnica sklenjeno pogodbo s podjetjem Saubermacher? 

 

Kdaj lahko pričakujemo sanacijo Polanskega potoka? 

 

SREČKO ORNIK 

Zakaj Odbor za finance ni razpravljal o 5. in 6. točki dnevnega reda? 

 

Predlagam, da bi dodatno gradivo dobili najmanj dva ali tri dni pred sejo, ne pa isti dan na mizo. Zato 

se ne moremo transparentno pripraviti. 

 

Zanimajo me tudi letni prihodki in odhodki posamezno za oba pokopališča. 

 

BOJAN MLAJ 

Na mizo smo prejeli odgovor ZD Dr. Adolfa Drolca Maribor. Člani sveta staršev OŠ FLV Slivnica smo 

na zadnji seji sveta obravnavali to zadevo. Dana je bila pobuda, glede na to, da se je odprla nova 

Zdravstvena postaja Slivnica, da bi zgolj zaradi logistike in prihranka časa ter stroškov otroci in učenci 

vrtca in šole lahko obiskovali pediatrijo in zobozdravstveno oskrbo v ambulanti, ki je v neposredni 

bliţini šole. Glede na to, da je odgovor podan, bom kot član sveta staršev OŠ FLV Slivnica to zadevo 

tudi predal organoma in pričakujem, da bomo na to temo še kakšno besedo rekli in se odločili kako 

naprej. 
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FRANJO MIHALIČ 

V bilanci prihodkov in odhodkov sem opazil, da so zapisane uniforme in sluţbena obleka. Cena je 

5.000€ na leto. V Bauhausu stane delovna obleka 30€, dobre rokavice 1,25€, v Merkurju pa imajo zelo 

dobre čevlje za 20€. Prosim za obrazloţitev razdelitve stroškov. 

 

 

Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je ţupan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeleţbo in ob 

18
50 

sejo zaključil. 

 

 

 

Zapisala:                                                      Ţupan  

Metka Oberlajt                                    Marko Soršak  


